
Protokół Nr 38/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu 
4 września 2009 roku.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy  obecności; 
na  6 członków   Komisji   w   posiedzeniu  uczestniczyło  4.  W  posiedzeniu  nie 
uczestniczyli:  radny  Baranowski Romuald i Wielgat Jan.
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
– Stanisław Zalewski – Naczelnik Wydziału Edukacji
– Danuta Mandziarz – Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale MK

Przyjęty porządek obrad:
.1 Przyjęcie porządku obrad. 
.2 Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenie Komisji.
.3 Rozpatrzenie skargi Pana Krzysztofa Seredyki.
.4 Rozpatrzenie wezwania-skargi z dnia18 sierpnia 2009 r. wniesionej rzez Panią 

Agnieszkę Kuzawińską.
.5 Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2009 roku.
.6 Opinia do projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta.
.7 Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
 Posiedzenie Komisji otworzył Zastępca Przewodniczącego  Komisji Bogusław 

Wisowaty.  Powitał  zebranych,  stwierdził  prawomocność  obrad  i  przedstawił 
propozycję porządku obrad.

Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do propozycji porządku obrad i przez 
aklamację  przyjęli porządek  obrad jak wyżej. 

 
Do punktu  2 - ego

Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 37/09 z dnia 4 sierpnia 2009 roku, wobec 
tego protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym; 4 głosami „za” (jednomyślnie).    
 
Do punktu 3 – ego 

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  przypomniał,  że  Pan 
Krzysztof Seredyka zamieszkały w Ełku w piśmie z dn. 12.06.2009 r. skierowanym 
do  Rady Miasta  Ełku    wniósł    o  unieważnienie  rekrutacji  dzieci  do  Miejskiego 
Przedszkola  „Bajka”  w  roku  szkolnym  2009/2010  twierdząc,  że  zostało  złamane 
prawo  polegające  na  przyjęciu  wyższości  zapisów  prawa  stanowionego  przez 
jednostkę  samorządu  terytorialnego  nad  zapisami  Konstytucji  Rzeczypospolitej 
Polskiej.
Na przedmiotową skargę Prezydent  Miasta Ełku pismem z dnia 13. 07.2009 (zn. 
WE.0114-1/2009) skierowanym do Pana K. Seredyki udzielił odpowiedzi
i ustosunkował się do postawionych zarzutów. Kopia w/w pisma została skierowana 
do Przewodniczącego Rady Miasta Ełku oraz Wojewody Warmińsko-Mazurskiego.



W toku postępowania wyjaśniającego ustalono, iż  dyrektor Miejskiego Przedszkola 
„Bajka” prowadził nabór dzieci do przedszkola na rok szkolny 2009/2010 zgodnie 
z ustalonym  przez organ prowadzący  harmonogramem. 
Do  przedszkola  wpłynęły  233  karty  zgłoszeń,  w  tym  121  kart  obecnych 
wychowanków i 111 kart spoza przedszkola. W związku z faktem, iż liczba chętnych 
rodziców  do korzystania  z usług przedszkola przewyższyła liczbę miejsc
w przedszkolu –  dyrektor przedszkola powołał Komisję kwalifikacyjną, która odbyła 
swoje  posiedzenie 22 kwietnia 2009 r. /protokołowane/. W jej skład weszli: dyrektor 
przedszkola, nauczyciel  - członek rady pedagogicznej, dwoje przedstawicieli  Rady 
Rodziców /jako  reprezentantów ogółu rodziców, stanowiących tym samym czynnik 
społeczny w pracach Komisji/.
Z wyjaśnień dyrektora przedszkola wynika, iż kryteria zawarte w Statucie
i  Regulaminie  przedszkola  -  jako  dokumenty  są  jawne.  Karty  zgłoszeń dzieci  do 
Miejskiego Przedszkola „Bajka” - spełniające  kryteria /§ 2/ określone
w   rozporządzeniu  z dnia 20 lutego 2004 r. Ministra Edukacji Narodowej i Sportu
z dnia 20 lutego 2004 r. w sprawie warunków i trybu przyjmowania uczniów do szkół 
publicznych oraz przechodzenia z jednych typów szkół do innych (Dz. U. Nr 26, poz. 
232 z późn. zm.)”. - zostały rozpatrzone pozytywnie.
W  odniesieniu  do  przedmiotowej  sprawy  -  odmowę  przyjęcia  do  przedszkola 
młodszej córki  Pana K. Seredyki  - dyrektor przedszkola  uzasadniła rzeczywistym 
brakiem  możliwości  zapewnienia  mu  opieki.  Działania  Komisji   kwalifikacyjnej 
zmierzały  do  tego,  aby  do  przedszkola  były  zakwalifikowane  dzieci  najbardziej 
potrzebujące  opieki przedszkolnej.  Analizując skutki tak przeprowadzonej rekrutacji 
dzieci  do  przedszkola,  należy  stwierdzić,  iż  w  zaistniałej  sytuacji  braku  miejsc  - 
dyrektor  przedszkola   miał  prawo  wspólnie  z  Komisją  kwalifikacyjną  dokonać 
ostatecznej  kwalifikacji  dzieci  do  przedszkola.  Komisja  kwalifikacyjna  działała 
w oparciu o przyjęte kryteria.
Należy nadmienić, iż wśród 75 dzieci nieprzyjętych do przedszkola „Bajka”:  
w odniesieniu do 59 dzieci – ich rodzice spełniali kryterium  „dzieci obojga rodziców 
pracujących”; w odniesieniu do 16. dzieci – kryterium: jedno z rodziców niepracujące. 
Jednakże z braku miejsc i niezakwalifikowania przez Komisję kwalifikacyjną – dzieci 
te nie zostały przyjęte do przedszkola. 

Naczelnik Wydziału Edukacji  Stanisław Zalewski stwierdził,  iż nabór dzieci w roku 
szkolnym  2009/2010  do  Miejskiego   Przedszkola  „Bajka”  został  faktycznie 
przeprowadzony i zakończony zgodnie z wcześniej ustalonym harmonogramem oraz 
przepisami prawa oświatowego. Brak jest  podstaw do unieważnienia naboru dzieci 
do Miejskiego Przedszkola „Bajka”.
W  związku  z  powyższym  skargę  Pana  Krzysztofa  Seredyki  z  jednoczesnym 
wnioskiem  o unieważnienie rekrutacji dzieci do Miejskiego Przedszkola „Bajka”
w roku szkolnym 2009/2010  proponuje uznać za bezzasadną.

Radny I.Dzienisiewicz zwrócił uwagę na to, aby przy przyjmowaniu dzieci do 
przedszkola nie rozdzielać rodzeństwa. Zgłasza wniosek o uwzględnienie  tej kwestii.

Komisja po zapoznaniu się z  dokumentami związanymi  ze skargą  oraz po 
wysłuchaniu  wyjaśnień  Naczelnika  Wydziału  Edukacji  Stanisława  Zalewskiego 
uznała skargę za bezzasadną. 
    Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi 
Pana Krzysztofa Seredyki wraz z uzasadnieniem. Niniejszy wniosek Komisja przyjęła 
w  głosowaniu  jawnym:   4  głosami  "za",   przy  0  głosach  przeciw  i  0  głosach 
wstrzymujących. 
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Do punktu 4– ego 
Komisja  po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  ze  skargą  Pani 

Agnieszki  Kuzawińskiej  z  dnia  18.08.2009r.  oraz  po  wysłuchaniu informacji 
przedstawionych przez Kierownika Referatu Lokalowego Danutę Mandziarz,  uznała 
skargę za bezzasadną. 

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia 
skargi  Pani  Agnieszki  Kuzawińskiej  wraz  z  uzasadnieniem.  Niniejszy  wniosek 
Komisja  przyjęła  w głosowaniu  jawnym:  4 głosami  "za",   przy 0 głosach przeciw 
i 0 głosach wstrzymujących. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  Pani Agnieszki Kuzawińskiej 
wraz   z uzasadnieniem w załączeniu do protokołu.

Do punktu 5 – ego 
Komisja  zapoznała  się  z   wykonaniem  budżetu  miasta  za  I  półrocze 

2009 roku, nie wnosząc zastrzeżeń.

Do punktu 6 – ego 
      Komisja wydała opinię do projektów uchwał, którymi powinna się zając i które są 
w porządku obrad najbliższej  sesji  wyznaczonej  na 8 września 2009r.  w punkcie 
3 i 4 niniejszego protokołu.

Do punktu 7 - ego  
W tym punkcie nie wniesiono żadnych spraw do protokołu.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska          Bogusław  Wisowaty
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